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Nya tekninken på gott och ont

Förstår inte hur vissa presenterar sig via nätet.

Lättklädda, nästan inbjudande till sex, inte konstigt de lockar farliga killar.

 

Cam, msn och andra sajter är viktiga för att visa upp sig.

Hade nu en diskussion ang varför jag inte har lättklädda bilder etc på nätet, eller varför jag inte camar.

 

Vissa människor kan inte hejda sig, de vill ha allt nu och helst innan det skedde.

 

Jag som skriver så mycket och lägger det på fb vill gärna inte skapa nära kontakt med alla, är försiktig med

män, för man vet inte.

 

Tacka vet jag Poeter, där vi läser varann och finner hjärta, själ och hjärna så intressant att vi läser mer och

mer. Till slut har vi funnit vänner.

 

Antar det är fler än jag som bojkottat cam, men anser inte det är fel, eftersom vissa kan ha behov av detta, då

de inte mer än cattar med andra....
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